
 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE VZDĚLÁVÁNÍ A MLÁDEŽE 

DNE 15.11.2022 

10:00, sídlo ČF, Lomnického 1705/5, 140 00  Praha 4 

Přítomni: L. Dolejš, P. Jindra, L. Grundler, J. Třískala, D. Franzeová (prezenčně), B. Chromek, J. Diblík (online) 

 

1. Připomínkování materiálů 

Materiály diskutovány bez připomínek. 

 

2. Důležité body z jednání celostátního VV 

L. Dolejš informoval o důležitých bodech z jednání celostátního VV ČF. Diskutovala se mimo jiné tato témata: 

ODM 2024 – VV schválil účast chlapecké kategorie; reprezentace; rozpočet; informace ze sekretariátu (KVM 

bude součástí úseku reprezentace, mládeže a vzdělávání). 

 

3. Přehled trenérských programů podpory ČF, jejich hodnocení a návrh dlouhodobého vývoje (včetně 

návrhu vypsání na další období) – materiál v připomínkovacím řízení 

Materiál v současnosti v připomínkovacím řízení. Do termínu jednání KVM bez připomínek ostatních komisí a 

regionálních VV. 

 

4. ODM 2024  - návrh věkové kategorie (ročníků) účastníků 

Členové KVM diskutovali o návrhu věkové kategorie (ročníků) účastníků ODM 2024. KVM navrhuje na ODM 

2024 kategorii starších žáků (2009 – 2010), zároveň mohou hrát i hráči kategorie mladší žáci (2011 – 2012). L. 

Dolejš tento návrh přednese na listopadovém jednání VV ČF.   

 

5. Příprava turnaje dívek (náhrada za ODM) 

V plánu pořádat od roku 2024. Dvoudenní turnaj na regionální úrovni (výběry regionů, pouze region PHaSČ 

rozdělen na jednotlivé kraje), turnaj pro 8 týmů.  D. Franzeová informovala o předběžné výši rozpočtu na tuto 

akci.  

 

6. Informace o školských projektech 

D. Franzeová informovala o konečných počtech přihlášených týmů do školských projektů (ČEPS cup: 1040; 

Subterra Cup: 751). Ve většině regionů již vypsány termíny okresních kol, v některých regionech již odehrány 

úvodní turnaje.  

Dlouze diskutováno nastavení projektů a jejich harmonogram (zejména projekt ČEPS cup). Motivace pro 

základní školy, aby se do projektu ČEPS cup hlásily (setkání s hráči, vstupenky na SFF, atd.). Téma bude dále 

diskutováno na některém z příštích jednání KVM.  

 

 

 



 

 

7. Informace z oblasti trenérského vzdělávání (licence A, atd.) 

J. Třískala informoval o oblasti trenérského vzdělávání. V současnosti probíhá výběrové řízení na pozici 

Koordinátor vzdělávání pro západní část republiky místo M. Klána.  

Školení licence C a D v podstatě ukončeno, pouze v Praze poptávka po školení. V současnosti probíhá školení 

specializace licence C.  

Členové KVM byli taktéž informováni o trenérské licenci A ve spolupráci s Masarykovo univerzitou a 

hokejbalem. V plánu je spuštění od června 2023, v prvním roce se plánuje s účastí cca 12 osob. Předpokládané 

školné 50 000 Kč za 4 semestry. J. Třískala bude o tomto tématu informovat na listopadovém jednání 

manažerů regionů.   

 

8. Rozpočet 

T. Frank nastínil a vysvětlil jednotlivé struktury rozpočtu oblasti mládeže a vzdělávání. Rozpočet se skládá ze tří 

hlavních oblastí (rozpočet KVM; rozpočet oblasti Mládež – školské projekty, MČR starších žáků, kempy 

talentované mládeže, LODM); rozpočet oblasti Vzdělávání. 

V tomto bloku diskutováno taktéž téma školských soutěží a možných budoucích úspor/dotací.  

 

 

9. Diskuze  

Diskutována následující témata: 

- Využívání branek v dětských soutěžích (např. situace, kdy družstvo starších žákyň hraje na turnaji mladších 

žáků) 

- Doživotní trenérská licence po dosažení určité věkové hranice (v systému FIS s aktivní trenérskou licencí 9 

osob narozených mezi lety 1950 – 1965) 

- Vyhodnocení Kempů talentované mládeže (přidat jako pravidelný bod jednání KVM)  - požadavek na J. 

Jakoubka 

- Propagace knihy Česká cesta směrem k regionům a oddílům – součást trenérského newsletteru 

 

Úkol: spojit se s J. Furmánkem a zjistit případné možnosti řešení. Zodpovídá: J. Třískala. Termín: 1.12.2022 

Úkol: pozvání J. Jakoubka na prosincové jednání KVM. Zodpovídá: D. Franzeová. Termín: 1.12.2022. 

Úkol: zajistit propagaci knihy Česká cesta v rámci trenérského newsletteru. Zodpovídá: J. Třískala. Termín: 

1.12.2022. 

 

 

10.Závěr jednání 

Termín příštího jednání 1.12. od 15:00 , následuje společné jednání s KRP (dobrovolné). 

 


